

GEOVEKST – FORUM

Lena Johansen
Ingar Skogli
Svein Arne Rakstang
Hanna Sofie Nystad
Reidar Sætveit
Håkon Løvli
Elisabeth Bergstrøm
Geir Bjørnsen
Hildegunn Norheim
Tove Vaaje-Kolstad
Håvard Juliussen
Einar Jensen
Georg Langerak
Håkon Dåsnes
Erik Perstuen
Marit Bunæs
Anne-Guro Nøkleby

INNKALLING TIL MØTE I GEOVEKST-FORUM

Med dette innkalles du til møte i Geovekst-forum

Dato: 3.-4.mars 2015

Jeg har bestilt rom til oss på Sola Strand Hotel. Tirsdag spiser vi middag på hotellet kl.20:00.

Tirsdag 3.mars møtes vi i Professor Olav Hanssens vei 10, møterom Hafrsfjord.

| | |
|------------------|--------------------------------------|
| Kl.10:00 - 11:30 | Geovekst-forum |
| Kl.11:30 - 12:30 | Lunsj med Geodatautvalget i Rogaland |
| Kl.12:30 - 15:30 | Møte med Geodatautvalget i Rogaland. |
| Kl.15:30 - 18:00 | Geovekst-forum |

Onsdag 4.mars har vi møterom på hotellet.

08:30 – 14:00 Geovekst-forum (Lunsj kl.11:30)

Saker til behandling fremgår av den etterfølgende sakslisten.

Vel møtt!

Vennlig hilsen
Marit Bunæs

Telefon: 3211 8535 / 901 67 800

| Sak nr. | Tema / Dokumenter | Sakstype | Ansvar |
|---------|---|---------------------------|---------|
| 1/15 | Godkjenning av referat fra Geovekst-forum på Klækken, november 2014 | Godkjenning | KV |
| 2/15 | Strategi for åpne kart- og eiendomsdata (se sak 18/14,35/14 og 44/14) | Diskusjon | KV/Alle |
| 3/15 | Flybåren datafangst i krisesituasjoner, undertegning av avtale (se sak 37/14 og 46/14) | Vedtak | KV |
| 4/15 | Strategi for Primærdata i Norge (se sak 21/14, 38/14 og 47/14) | Diskusjon | KV/alle |
| 5/15 | Møte med Fylkesgeodatautvalget i Rogaland | Informasjon | KV/alle |
| 6/15 | Forvaltningsløsning for høydedata | Informasjon | KV |
| 7/15 | Informasjon om Pilot Nasjonal høydemodell og forslag til samarbeidsavtale | Informasjon/ diskusjon | KV |
| 8/15 | Informasjon om DOK | Informasjon | KV |
| 9/15 | Søknad om støtte til testprosjekt konstruksjon fra omløpsbilder | Vedtak | KV |
| 10/15 | Ny form på veiledningsmateriellet for forvaltning av FKB-data | Informasjon | KV |
| 11/15 | Forslag om etablering av egen arbeidsgruppe for ledningsforvaltning | Diskusjon/ Vedtak | KV |
| | | | |
| | | | |
| ??/15 | Orienteringer fra Kartverket Anskaffelser og datainnsamling Omløpsfotografering Framdrift og økonomi NN2000 Salg av Geovekst-data Status LACF-konto | Orientering | KV |
| ??/15 | Møteplan 2015 - Hamar 2.-3.juni, Hoel gård - Tromsø 8.-9.september - Larkollen 25.-26.november | Orientering | KV |
| | | | |
| | | | |
| xx/15 | Eventuelt | | Alle |